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BURMISTRZ  KARPACZA 

za pośrednictwem 
Przewodniczącej Rady Miejskiej Karpacza 

 
ZAPYTANIE RM.0003.4.2025 

  

W SPRAWIE : 

 
•  Funkcjonowania i użytkowania trasy biegowej w Karpaczu Górnym. 

 

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO: 

 
•   Panie burmistrzu Gmina Karpacz posiada trasę biegowa w Karpaczu Górnym, trasa  położna jest na 

wysokości 885m n.p.m., jej długość wynosi 2,5km, (dawniej posiadała homologację FIS-u, aktualnie 
czasami jest tylko ratrakowana). 

 

PYTANIA : 

 

 
1. Komu została powierzona opieka nad trasą biegową, czy została podpisana umowa dzierżawy 

lub inna umowa na podstawie której trasa biegowa jest zarządzana przez zewnętrzny podmiot 
lub osobę fizyczną (w odpowiedzi proszę o kopie umowy lub kopie innego dokumentu 
uprawniającego do użytkowania/zarządzania trasą biegową)? 
 
 
 

ZAŁACZNIK: 
 
- brak  

 
Wiesław Czerniak 

........................... 
 

  


